
 BROCHU  

Hélène  
 

Date de décès:  

samedi 19 avril 2003  
 

source  

Le Soleil, Québec, QC 

2003-04-23  

 

Paisiblement à son domicile à Ottawa, entourée de son époux et ses enfants, le 

samedi, 19 avril 2003. Outre son époux François Saint-Laurent, elle laisse dans 

le deuil ses enfants: Pierre, Claude (Nicole Chouinard), Louise (Brian Wilson) 

et Isabelle (Scott Graham); ses petits-enfants: Olivier, Mathieu, Geneviève, 

Sophie, Camille, Madeleine, Nathalie et Katrina; ses frères et soeurs: Lucien, 

Cécile, Claude, Thérèse et leur conjoint, ainsi que de nombreux parents et 

ami(e)s. Le service religieux a eu lieu à Ottawa, Ontario. En guise de sympathie, 

des dons à la Société canadienne du cancer, 613-723-1744, seraient grandement 

appréciés. Condoléances par télécopieur 613-830-6038 Par courriel: 

info@heritagefh.ca ou pour de plus amples renseignements veuillez 

communiquer avec le salon funéraiRe héritage 613-830-2305 Paru le 2003/04/23 

dans Le Soleil WXRU5244 --- (nee Brochu) Passed away peacefully at home, 

on April 19, 2003 surrounded by her husband and children. Beloved wife of 

Francois Saint-Laurent. Loving mother of Pierre, Claude (Nicole Chouinard), 

Louise (Brian Wilson) and Isabelle (Scott Graham). Dear grandmother of 

Olivier, Mathieu, Genevieve, Sophie, Camille, Madeleine, Nathalie and Katrina. 

She will be sadly missed by her brothers and sisters Lucien, Cecile, Claude, 

Therese and their spouses as well as many relatives and friends. Relatives and 

friends will be received at Heritage Funeral Home, 2871 St. Jospeh Blvd., 

Orleans, Ontario on Tuesday, April 22, 2003 from 12 p.m. to 1:30 p.m. Funeral 

Mass will follow at Ste-Marie Church, 4831 Innes Rd., Orleans at 2 p.m. 

Donations to the Canadian Cancer Society, (613) 723-1744 would be 

appreciated. For condolences by fax: (613) 830-6038; by email : 

info@heritagefh.ca or for further information, please call: HERITAGE 

FUNERAL HOME (613) 830-2305  

 


